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Protokół Nr XXX/2017 

z XXX Sesji Rady Gminy Stanisławów 

w dniu 9 listopada 2017 r. 

 

XXX Sesja Rady Gminy Stanisławów odbyła się w dniu 9 listopada 2017 r. w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy Stanisławów i trwała od godz. 15.15 do godz. 18.40 

(planowane rozpoczęcie godz. 15.00). Obrady prowadziła Elżbieta Król – Przewodnicząca 

Rady Gminy Stanisławów. 

W obradach udział wzięli: 

• Radni Gminy – 9 osób (nieobecni Radni: Sylwester Bąkowski, Tadeusz Jurek, Mariola 

Orłowiec, Wiesław Szponar, Andrzej Kowalczyk, Piotr Matusik), 

• Adam Sulewski – Wójt Gminy, 

• Władysław Sędzielski – Zastępca Wójta Gminy, 

• Jadwiga Będkowska – Sekretarz Gminy, 

• Danuta Słowik – Skarbnik Gminy, 

• Marcin Ciszkowski – Radca Prawny, 

• Sołtysi wsi, 

• Kierownicy jednostek organizacyjnych, 

• inne osoby zaproszone. 

Listy obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 1 
Otwarcia XXX Sesji Rady Gminy Stanisławów dokonała Elżbieta Król – 

Przewodnicząca Rady Gminy – powitała wszystkie osoby przybyłe na posiedzenie, 

a następnie poinformowała, że na sali jest obecnych 8 radnych, co stanowi quorum wymagane 

do prawidłowego prowadzenia obrad. 

 

Ad. 2 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała porządek obrad, który przedstawiał się 

następująco: 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy Stanisławów.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIX Sesji Rady Gminy Stanisławów. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał i zadań między sesjami. 

5. Sprawozdanie przewodniczących stałych Komisji z prac Komisji między sesjami oraz 

zajęcie stanowiska Rady w sprawach wniosków Komisji, których tematów nie 

uwzględniono w porządku sesji. 

6. Informacja Wójta Gminy Stanisławów o złożonych oświadczeniach majątkowych 

zgodnie z art. 24h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym.  

7. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Stanisławów o złożonych oświadczeniach 

majątkowych zgodnie z art. 24h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym. 

8. Informacja Wójta z wykonania budżetu za I półrocze 2017 r. 

9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych, w tym o wynikach sprawdzianów 

i egzaminów za rok szkolny 2016/2017. 

10. Wybór miejscowości, dla których zostanie opracowany projekt budowy sieci 

kanalizacyjnej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy 

Stanisławów na dofinansowanie do budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na 

terenie Gminy Stanisławów. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/25/2015 Rady Gminy 

Stanisławów z dnia 28 kwietnia 2015 r. w sprawie inkasa podatków: od 

nieruchomości, rolnego i leśnego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Henryka Sienkiewicza w Stanisławowie 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Henryka Sienkiewicza w Stanisławowie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Krzysztofa Kamila Baczyńskiego w Ładzyniu 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Krzysztofa Kamila Baczyńskiego w Ładzyniu. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół w Pustelniku 

w skład którego wchodziła sześcioletnia Szkoła Podstawowa im. Armii Krajowej 

w Pustelniku i Gimnazjum w Pustelniku w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Armii 

Krajowej w Pustelniku. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na rok 

2018 i zwolnień w tym podatku. 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XII/66/2015 Rady Gminy Stanisławów 

z dnia 27 listopada 2015 roku w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych obowiązujących na terenie gminy Stanisławów. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawę obliczenia podatku rolnego na rok 2018 i zwolnień z tego podatku. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny sprzedaży drewna jako podstawy 

obliczenia podatku leśnego na rok 2018. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu za udział w działaniach 

ratowniczych i szkoleniu pożarniczym. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych usytuowanych przy drodze powiatowej nr 4314W w miejscowości 

Papiernia, gm. Stanisławów. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy 

Stanisławów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2018. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stanisławów na rok 2017. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stanisławów na lata 2017 – 2027. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Stanisławów na 

lata 2017-2020. 

26. Zapytania i wolne wnioski. 

27. Zamknięcie obrad.  

Wójt Gminy zwrócił się z prośbą o zdjęcie z porządku obrad punktów 24 i 25. 

Głosowanie: 8 głosów – za (głosowało 8 radnych). Zmiany zostały przyjęte. 

 Przewodnicząca Rady Gminy odczytała porządek obrad po zmianach, który 

przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy Stanisławów.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIX Sesji Rady Gminy Stanisławów. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał i zadań między sesjami. 

5. Sprawozdanie przewodniczących stałych Komisji z prac Komisji między sesjami oraz 

zajęcie stanowiska Rady w sprawach wniosków Komisji, których tematów nie 

uwzględniono w porządku sesji. 

6. Informacja Wójta Gminy Stanisławów o złożonych oświadczeniach majątkowych 

zgodnie z art. 24h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym.  
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7. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Stanisławów o złożonych oświadczeniach 

majątkowych zgodnie z art. 24h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym. 

8. Informacja Wójta z wykonania budżetu za I półrocze 2017 r. 

9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych, w tym o wynikach sprawdzianów 

i egzaminów za rok szkolny 2016/2017. 

10. Wybór miejscowości, dla których zostanie opracowany projekt budowy sieci 

kanalizacyjnej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy 

Stanisławów na dofinansowanie do budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na 

terenie Gminy Stanisławów. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/25/2015 Rady Gminy 

Stanisławów z dnia 28 kwietnia 2015 r. w sprawie inkasa podatków: od 

nieruchomości, rolnego i leśnego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Henryka Sienkiewicza w Stanisławowie 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Henryka Sienkiewicza w Stanisławowie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Krzysztofa Kamila Baczyńskiego w Ładzyniu 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Krzysztofa Kamila Baczyńskiego w Ładzyniu. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół w Pustelniku 

w skład którego wchodziła sześcioletnia Szkoła Podstawowa im. Armii Krajowej w 

Pustelniku i Gimnazjum w Pustelniku w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Armii 

Krajowej w Pustelniku. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na rok 

2018 i zwolnień w tym podatku. 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XII/66/2015 Rady Gminy Stanisławów 

z dnia 27 listopada 2015 roku w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych obowiązujących na terenie gminy Stanisławów. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawę obliczenia podatku rolnego na rok 2018 i zwolnień z tego podatku. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny sprzedaży drewna jako podstawy 

obliczenia podatku leśnego na rok 2018. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu za udział w działaniach 

ratowniczych i szkoleniu pożarniczym. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych usytuowanych przy drodze powiatowej nr 4314W w miejscowości 

Papiernia, gm. Stanisławów. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy 

Stanisławów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2018. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stanisławów na rok 2017. 

24. Zapytania i wolne wnioski. 

25. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 3 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że wszyscy Radni mieli możliwość 

zapoznania się z protokołem z poprzedniej sesji, następnie w związku z brakiem uwag do 

protokołu poddała pod głosowanie protokół z posiedzenia XXIX Sesji Rady Gminy 

Stanisławów. 
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Głosowanie: 7 głosów – za, 1 głosy - wstrzymujący (głosowało 8 radnych). Protokół został 

przyjęty. 

Do obrad dołączył Radny Dariusz Kraszewski, powiększając liczbę radnych do 9 osób. 

 

Ad. 4 

Otwierając dyskusję w tym punkcie Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Wójta 

Gminy o zabranie głosu. 

Wójt Gminy złożył sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na XXIX sesji 

(sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). Ponadto poinformował, że: 

• w miejscowości Choiny mamy nowego sołtysa – Pana Waldemara Czaplickiego, 

• rozpoczął się II etap remontu budynku urzędu gminy, 

• rozpoczęliśmy prace modernizacyjne Stacji Uzdatniania Wody w Sokólu, 

• zakończono przebudowę kotłowni wraz z wymianą pieca na gazowy w GOK, 

• z porządku obrad zdjęto projekt uchwały w sprawie Programu Opieki nad Zabytkami 

Gminy Stanisławów na lata 2017-2020, w związku z tym apeluję do mieszkańców, 

żeby zapoznali się z wykazem obiektów, które mają być wpisane do rejestru zabytków 

– wykaz opublikowany jest na stronie BIP Urzędu Gminy Stanisławów, 

• zgodnie z podjętymi wcześniej uchwałami nastąpiła zmiana osoby na stanowisku 

skarbnika gminy. 

Następnie podziękował wieloletniej Skarbnik Gminy Stanisławów – Pani Czesławie 

Kaim za pracę, wiedzę, zaangażowanie, wytrwałość i spokój. 

Pani Elżbieta Król w imieniu swoim, jak i radnych również podziękowała Pani 

Czesławie Kaim za wieloletnią pracę. 

 

Ad. 5 

Radny Dariusz Kraszewski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 

przedstawił sprawozdanie z pracy Komisji między sesjami – sprawozdanie stanowi załącznik 

nr 2 do niniejszego protokołu.  

Radna Agata Tabor – Zastępca Przewodniczącego Komisji Społecznej, Ekologii 

i Bezpieczeństwa przedstawiła sprawozdanie z pracy Komisji między sesjami – sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Radny Zygmunt Ochman – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił 

sprawozdanie z pracy Komisji między sesjami – sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6 

Wójt Gminy odczytał informację dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych 

złożonych wójtowi gminy w 2017 r. – informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 7 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła informację dotyczącą analizy oświadczeń 

majątkowych złożonych przewodniczącemu rady gminy w 2017 r. – informacja stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. Ponadto poinformowała o nieprawidłowościach, 

jakie w wyniku analizy oświadczeń majątkowych radnych stwierdził właściwy urząd 

skarbowy. 

 

Ad. 8 

 Wójt Gminy przybliżył ocenę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie do 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Stanisławów za I półrocze 2017 r. 
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 Wobec braku pytań Pani Elżbieta Król poddała pod głosowanie przyjęcie 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Stanisławów za I półrocze 2017 r. 

Głosowanie: 8 głosów – za, 1 głos – wstrzymujący (głosowało 9 radnych). Sprawozdanie 

zostało przyjęte. 
 

Ad. 9 

 Pan Janusz Wieczorek – Kierownik Referatu Oświaty przedstawił informację o stanie 

realizacji zadań oświatowych, w tym o wynikach sprawdzianów i egzaminów za rok szkolny 

2016/2017 (informacja stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu). 

 Przewodnicząca Rady Gminy zaproponowała przyjęcie przedstawionej informacji. 

Głosowanie: 9 głosów – za (głosowało 9 radnych). Informacja została przyjęta. 
 

Ad. 10 

 Pani Elżbieta Król otwierając dyskusję w tym punkcie poprosiła o przedstawienie 

stanowiska Komisji Rady Gminy w sprawie wyboru miejscowości, dla których zostanie 

opracowany projekt budowy sieci kanalizacyjnej. 

 Radny Kraszewski poinformował, że Komisja Budżetu zdecydowała o wykonaniu 

projektu dla Sokóla i Kolonii Stanisławów (zabudowa zwarta) jako pierwszych 

miejscowościach, w których należy wykonywać kanalizację. 

 Radna Tabor powiedziała, że Komisja Społeczna opowiedziała się tak samo. 

W kwestii Wariantu koncepcji kanalizacji wybraliśmy Wariant II z uwzględnieniem zmiany, 

że miejscowość Rządza podłączona będzie do głównej oczyszczalni. 

 Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie stanowisko: rozpoczęcie 

projektowania i budowy kanalizacji od miejscowości Sokóle i Kolonie Stanisławów 

(zabudowa zwarta). 

Głosowanie: 9 głosów – za (głosowało 9 radnych). Stanowisko został przyjęte. 

 

Ad. 11 

 Radny Kraszewski wskazał stanowisko Komisji Budżetu – pozytywna opinia projektu 

uchwały z uwzględnieniem zmian: kwota dotacji 3 500 zł, ale nie więcej niż 50 % kosztu 

oczyszczalni dla jednego wnioskodawcy, brak określenia terminu, do którego ma trwać 

program dofinansowań (bezterminowo) oraz zapis, że w momencie, gdy dotowany ma 

możliwość podłączenia się do powstałej sieci kanalizacji gminnej nie musi zwracać 

otrzymanej wcześniej dotacji. 

 Radna Tabor przedstawiła stanowisko Komisji Społecznej – pozytywna opinia 

projektu uchwały z uwzględnieniem zmian: kwota dotacji 3 500 zł dla jednego wnioskodawcy 

oraz brak określenia terminu, do którego ma trwać program dofinansowań (bezterminowo). 

 Wójt Gminy ustosunkowując się do ww. opinii poprosił o następujące zmiany 

w projekcie uchwały: dotacja w kwocie 3 500 zł, ale nie więcej niż 50 % kosztu oczyszczalni 

dla jednego wnioskodawcy, przyjęcie programu bezterminowo oraz zapis, że w momencie, 

gdy dotowany ma możliwość podłączenia się do powstałej sieci kanalizacji gminnej nie musi 

zwracać otrzymanej wcześniej dotacji. 

 Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Stanisławów na dofinansowanie do 

budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Stanisławów 

z uwzględnieniem zmian przedstawionych przez Wójta Gminy. 

Głosowanie: 9 głosów – za (głosowało 9 radnych). Uchwała została podjęta.  
 

Uchwała NR XXX/246/2017 Rady Gminy Stanisławów z dnia 9 listopada 2017 r. 

w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Stanisławów na 
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dofinansowanie do budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy 

Stanisławów (uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu). 

 

Pan Zygmunt Ochman poprosił o przybliżenie zasad programu mieszkańcom. 

Zastępca Wójta omówił zasady dofinansowania budowy przydomowych oczyszczalni 

ścieków, które zostały zawarte w przyjętym regulaminie. Powiedział, że program dotyczy 

wszystkich mieszkańców gminy poza miejscowościami, które w najbliższych 5 latach będą 

miały projektowaną i wykonywaną kanalizacje. Wójt powoła komisję, która będzie 

opiniowała wnioski składane przez mieszkańców gminy. Jak już uchwała wejdzie w życie 

w BIP pojawi się informacja o możliwości składania wniosków jak i o całej procedurze. 

Każdego roku rada gminy będzie określała w budżecie środki, jakie zostaną przeznaczone na 

dotację dla mieszkańców. Mieszkaniec sam realizuje inwestycję: wykonuje projekt, zwraca 

się o pozwolenie na budowę lub zgłasza budowę oraz buduje oczyszczalnię i zgłasza do 

obioru. Wszystkie uzyskane dokumenty mieszkaniec składa do urzędu, po ich weryfikacji 

komisja dokonuje odbioru. Kiedy komisja odbierze budowę, po sporządzeniu protokołu 

uruchamiana jest płatność. Obowiązkiem dotowanego jest utrzymanie oczyszczalni przez 10 

lat, z wyjątkiem sytuacji, w której powstaje w danej miejscowości kanalizacja i dotowany się 

do niej podłącza. 

Radny Książek zapytał, czy dotację należy zgłosić do urzędu skarbowego? 

Radca prawny Marcin Ciszkowski odpowiedział, że spotkał się wcześniej z takimi 

programami i mieszkańcy nie musieli odprowadzać podatku od kwoty uzyskanej dotacji.  

 

Ad. 12 

 Sekretarz Gminy poinformowała, że projekt uchwały został przygotowany w związku 

ze zmianą inkasentów w dwóch sołectwach: Legacz i Choiny. Stawka inkaso pozostaje bez 

zmian. 

 Radny Ochman zgłosił wniosek o poddanie pod głosowanie przedmiotowej uchwały 

bez czytania. 

Głosowanie: 9 głosów – za (głosowało 9 radnych). Wniosek został przyjęty. 

 Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie zmiany 

uchwały Nr VII/25/2015 Rady Gminy Stanisławów z dnia 28 kwietnia 2015 r. w sprawie 

inkasa podatków: od nieruchomości, rolnego i leśnego. 

Głosowanie: 9 głosów – za (głosowało 9 radnych). Uchwała została podjęta. 
 

Uchwała NR XXX/247/2017 Rady Gminy Stanisławów z dnia 9 listopada 2017 r. w 

sprawie zmiany uchwały Nr VII/25/2015 Rady Gminy Stanisławów z dnia 28 kwietnia 

2015 r. w sprawie inkasa podatków: od nieruchomości, rolnego i leśnego (uchwała 

stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 13 

 Członkowie Komisji Budżetu oraz Komisji Społecznej pozytywnie zaopiniowali 

projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej im. Henryka Sienkiewicza w Stanisławowie w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową im. Henryka Sienkiewicza w Stanisławowie. 

 Pan Zygmunt Ochman zgłosił wniosek o poddanie pod głosowanie przedmiotowej 

uchwały bez czytania. 

Głosowanie: 9 głosów – za (głosowało 9 radnych). Wniosek został przyjęty. 

 Przewodnicząca Rady Gminy poddała przedmiotową uchwałę pod głosowanie. 

Głosowanie: 9 głosów – za (głosowało 9 radnych). Uchwała została podjęta. 
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Uchwała NR XXX/248/2017 Rady Gminy Stanisławów z dnia 9 listopada 2017 r. w 

sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

im. Henryka Sienkiewicza w Stanisławowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. 

Henryka Sienkiewicza w Stanisławowie (uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu). 

 

Ad. 14 

Członkowie Komisji Budżetu oraz Komisji Społecznej pozytywnie zaopiniowali 

projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej im. Krzysztofa Kamila Baczyńskiego w Ładzyniu w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową im. Krzysztofa Kamila Baczyńskiego w Ładzyniu. 

 Pani Monika Uścińska zgłosiła wniosek o poddanie pod głosowanie przedmiotowej 

uchwały bez czytania. 

Głosowanie: 9 głosów – za (głosowało 9 radnych). Wniosek został przyjęty. 

 Przewodnicząca Rady Gminy poddała przedmiotową uchwałę pod głosowanie. 

Głosowanie: 9 głosów – za (głosowało 9 radnych). Uchwała została podjęta. 
 

Uchwała NR XXX/249/2017 Rady Gminy Stanisławów z dnia 9 listopada 2017 r. 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej im. Krzysztofa Kamila Baczyńskiego w Ładzyniu w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową im. Krzysztofa Kamila Baczyńskiego w Ładzyniu (uchwała stanowi 

załącznik nr 11 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 15 

Członkowie Komisji Budżetu oraz Komisji Społecznej pozytywnie zaopiniowali 

projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół w Pustelniku w skład 

którego wchodziła sześcioletnia Szkoła Podstawowa im. Armii Krajowej w Pustelniku 

i Gimnazjum w Pustelniku w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Armii Krajowej 

w Pustelniku. 

 Pani Monika Uścińska zgłosiła wniosek o poddanie pod głosowanie przedmiotowej 

uchwały bez czytania. 

Głosowanie: 9 głosów – za (głosowało 9 radnych). Wniosek został przyjęty. 

 Przewodnicząca Rady Gminy poddała przedmiotową uchwałę pod głosowanie. 

Głosowanie: 9 głosów – za (głosowało 9 radnych). Uchwała została podjęta. 
 

Uchwała NR XXX/250/2017 Rady Gminy Stanisławów z dnia 9 listopada 2017 r. 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół w Pustelniku w skład którego 

wchodziła sześcioletnia Szkoła Podstawowa im. Armii Krajowej w Pustelniku 

i Gimnazjum w Pustelniku w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Armii Krajowej 

w Pustelniku (uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu). 

 

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła 10 minut przerwy. 

 

Obrady opuścił Radny Michał Cudny, pomniejszając liczbę radnych do 8 osób. 

 

Ad. 16 

Sekretarz Gminy omówiła uchwałę w sprawie ustalenia stawek podatku od 

nieruchomości na rok 2018 i zwolnień w tym podatku - wskazała stawki, które w wyniku 

podjęcia przedstawionej uchwały wzrosną. 
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 Członkowie Komisji Budżetu oraz Komisji Społecznej pozytywnie zaopiniowali 

projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na rok 2018 i 

zwolnień w tym podatku. 

Pani Monika Uścińska zgłosiła wniosek o poddanie pod głosowanie przedmiotowej 

uchwały bez czytania. 

Głosowanie: 8 głosów – za (głosowało 8 radnych). Wniosek został przyjęty. 

 Przewodnicząca Rady Gminy poddała przedmiotową uchwałę pod głosowanie. 

Głosowanie: 8 głosów – za (głosowało 8 radnych). Uchwała została podjęta. 
 

Uchwała NR XXX/251/2017 Rady Gminy Stanisławów z dnia 9 listopada 2017 r. w 

sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na rok 2018 i zwolnień w tym 

podatku (uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 17 

Sekretarz Gminy omówiła uchwałę zmieniająca Uchwałę Nr XII/66/2015 Rady 

Gminy Stanisławów z dnia 27 listopada 2015 roku w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych obowiązujących na terenie gminy Stanisławów. 

Powiedziała, że stawki pozostają bez zmian, poprawiamy tylko błąd pisarski, który 

dostrzegliśmy w uchwale. 

Członkowie Komisji Budżetu oraz Komisji Społecznej pozytywnie zaopiniowali 

projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XII/66/2015 Rady Gminy Stanisławów z dnia 27 

listopada 2015 roku w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych obowiązujących na terenie gminy Stanisławów. 

Pani Monika Uścińska zgłosiła wniosek o poddanie pod głosowanie przedmiotowej 

uchwały bez czytania. 

Głosowanie: 8 głosów – za (głosowało 8 radnych). Wniosek został przyjęty. 

 Przewodnicząca Rady Gminy poddała przedmiotową uchwałę pod głosowanie. 

Głosowanie: 8 głosów – za (głosowało 8 radnych). Uchwała została podjęta. 
 

Uchwała NR XXX/252/2017 Rady Gminy Stanisławów z dnia 9 listopada 2017 r. 

zmieniająca Uchwałę Nr XII/66/2015 Rady Gminy Stanisławów z dnia 27 listopada 2015 

roku w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

obowiązujących na terenie gminy Stanisławów (uchwała stanowi załącznik nr 14 do 

niniejszego protokołu). 

 

Ad. 18 

Sekretarz Gminy poinformowała, że propozycją Wójta jak i Radnych jest 

pozostawienie stawki podatku rolnego na 2018 r. takiej samej jak w 2017 r. 

Członkowie Komisji Budżetu oraz Komisji Społecznej pozytywnie zaopiniowali 

projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawę 

obliczenia podatku rolnego na rok 2018 i zwolnień z tego podatku. 

Pani Monika Uścińska zgłosiła wniosek o poddanie pod głosowanie przedmiotowej 

uchwały bez czytania. 

Głosowanie: 8 głosów – za (głosowało 8 radnych). Wniosek został przyjęty. 

 Przewodnicząca Rady Gminy poddała przedmiotową uchwałę pod głosowanie. 

Głosowanie: 8 głosów – za (głosowało 8 radnych). Uchwała została podjęta. 
 

Uchwała NR XXX/253/2017 Rady Gminy Stanisławów z dnia 9 listopada 2017 r. 

w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawę obliczenia 
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podatku rolnego na rok 2018 i zwolnień z tego podatku (uchwała stanowi załącznik nr 15 

do niniejszego protokołu). 

 

Do obrad dołączył Radny Michał Cudny, powiększając liczbę radnych do 9 osób. 

 

Ad. 19 

 Sekretarz Gminy powiedziała, że po podjęciu tej uchwały stawka podatku leśnego 

w następnym roku pozostanie na takim samym poziomie jak w tym roku. 

Członkowie Komisji Budżetu oraz Komisji Społecznej pozytywnie zaopiniowali 

projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny sprzedaży drewna, jako podstawy obliczenia 

podatku leśnego na rok 2018. 

Pani Monika Uścińska zgłosiła wniosek o poddanie pod głosowanie przedmiotowej 

uchwały bez czytania. 

Głosowanie: 9 głosów – za (głosowało 9 radnych). Wniosek został przyjęty. 

 Przewodnicząca Rady Gminy poddała przedmiotową uchwałę pod głosowanie. 

Głosowanie: 9 głosów – za (głosowało 9 radnych). Uchwała została podjęta. 
 

Uchwała NR XXX/254/2017 Rady Gminy Stanisławów z dnia 9 listopada 2017 r. 

w sprawie obniżenia ceny sprzedaży drewna jako podstawy obliczenia podatku leśnego 

na rok 2018 (uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 20 

 Członkowie Komisji Budżetu oraz Komisji Społecznej pozytywnie zaopiniowali 

projekt uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu za udział w działaniach ratowniczych 

i szkoleniu pożarniczym. 

 Wójt Gminy powiedział, że projekt uchwały został przygotowany w związku z prośbą 

strażaków. Obecnie stawki ekwiwalentu to 10 zł/h za udział w akcji ratowniczej i 5 zł/h za 

udział w szkoleniu, zaproponowane stawki od 2018 r. to odpowiednio 15 zł/h i 8 zł/h. 

Pani Monika Uścińska zgłosiła wniosek o poddanie pod głosowanie przedmiotowej 

uchwały bez czytania. 

Głosowanie: 9 głosów – za (głosowało 9 radnych). Wniosek został przyjęty. 

 Przewodnicząca Rady Gminy poddała przedmiotową uchwałę pod głosowanie. 

Głosowanie: 9 głosów – za (głosowało 9 radnych). Uchwała została podjęta. 
 

Uchwała NR XXX/255/2017 Rady Gminy Stanisławów z dnia 9 listopada 2017 r. 

w sprawie wysokości ekwiwalentu za udział w działaniach ratowniczych i szkoleniu 

pożarniczym (uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 21 

Wójt Gminy wskazał, że przedmiotowa uchwała dotyczy przystanku na żądanie 

w miejscowości Papiernia przy drodze powiatowej. Mieszkańcy mają daleko do obecnych 

przystanków i między nimi chcemy zrobić dodatkowy przystanek. 

Członkowie Komisji Budżetu oraz Komisji Społecznej pozytywnie zaopiniowali 

projekt uchwały w sprawie wskazania lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych 

usytuowanych przy drodze powiatowej nr 4314W w miejscowości Papiernia, gm. 

Stanisławów. 

Pani Monika Uścińska zgłosiła wniosek o poddanie pod głosowanie przedmiotowej 

uchwały bez czytania. 

Głosowanie: 9 głosów – za (głosowało 9 radnych). Wniosek został przyjęty. 

 Przewodnicząca Rady Gminy poddała przedmiotową uchwałę pod głosowanie. 
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Głosowanie: 9 głosów – za (głosowało 9 radnych). Uchwała została podjęta. 
 

Uchwała NR XXX/256/2017 Rady Gminy Stanisławów z dnia 9 listopada 2017 r. 

w sprawie wskazania lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych usytuowanych 

przy drodze powiatowej nr 4314W w miejscowości Papiernia, gm. Stanisławów (uchwała 

stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 22 

 Wójt Gminy omówił uchwałę w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy 

Gminy Stanisławów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2018. Powiedział, że w tym roku dotacja wynosiła 

110 tys. zł, a na 2018 r. zaproponował 140 tys. zł. Biorąc pod uwagę stanowiska Komisji 

dotyczące tej uchwały wnioskuję o zwiększenie tej kwoty dotacji do 150 tys. zł, z czego 20 

tys. zł będzie przeznaczone na działalność na rzecz osób w wieku emerytalnym. 

Pani Monika Uścińska zgłosiła wniosek o poddanie pod głosowanie przedmiotowej 

uchwały bez czytania. 

Głosowanie: 9 głosów – za (głosowało 9 radnych). Wniosek został przyjęty. 

 Przewodnicząca Rady Gminy poddała przedmiotową uchwałę pod głosowanie 

z uwzględnieniem zmiany dotyczącej zwiększenia kwoty dotacji do 150 tys. zł, z czego 20 

tys. zł będzie przeznaczone na działalność na rzecz osób w wieku emerytalnym. 

Głosowanie: 9 głosów – za (głosowało 9 radnych). Uchwała została podjęta. 
 

Uchwała NR XXX/257/2017 Rady Gminy Stanisławów z dnia 9 listopada 2017 r. 

w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Stanisławów 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2018 (uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego 

protokołu). 

 

Ad. 23 

 Skarbnik Gminy omówiła zmiany w budżecie zgodnie z przygotowanym projektem 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stanisławów na rok 2017. Powiedziała, że 

zmiany dotyczą zwiększenia dochodów oraz zmniejszenia wydatków. Uszczegółowiając jest 

to zwiększenie wydatków w bieżącym utrzymaniu dróg, dietach dla sołtysów, w oświacie, 

dotacji dla GOK oraz współfinansowaniu fundacji. Przenosimy 40 tys. zł z OSP 

w Stanisławowie na dotację celową dla OSP Rządza. Jest jeszcze zmiana przeznaczenia 

funduszu sołeckiego w miejscowości Choiny. 

 Radny Książek przypomniał, że złożył pismo do Przewodniczącej Rady Gminy 

w sprawie działań kontrolnych zebrań sołeckich w miejscowości Choiny. 

 Przewodnicząca Rady Gminy odpowiadając poinformowała, że zapoznała się 

z protokołem z zebrania sołeckiego w miejscowości Choiny i nie dostrzega nieprawidłowości 

w decyzjach które zostały na zebraniu podjęte. W zebraniu brało udział 56 osób i zgodnie 

z protokołem znaczna większość opowiedziała się za odwołaniem sołtysa. 

Pani Monika Uścińska zgłosiła wniosek o poddanie pod głosowanie przedmiotowej 

uchwały bez czytania. 

Głosowanie: 8 głosów – za, 1 głos – wstrzymujący (głosowało 9 radnych). Wniosek został 

przyjęty. 

 Przewodnicząca Rady Gminy poddała przedmiotową uchwałę pod głosowanie. 

Głosowanie: 8 głosów – za, 1 głos – przeciw (głosowało 9 radnych). Uchwała została 

podjęta. 
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Uchwała NR XXX/258/2017 Rady Gminy Stanisławów z dnia 9 listopada 2017 r. 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Stanisławów na rok 2017 (uchwała stanowi załącznik 

nr 20 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 24 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała o pismach, które wpłynęły do Rady Gminy: 

1. Skarga z dnia 13.09.2017 r. Pani [usunięto ze względu na prywatność osoby fizycznej 

– art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej 

(Dz.U. z 2016 r. poz. 1764 z późn. zm.)] na działania urzędu gminy w zakresie 

prowadzonego postępowania – pismo stanowi załącznik nr 21 do niniejszego 

protokołu. 

Przekazanie ww. pisma do Komisji Rewizyjnej. 

Głosowanie: 6 głosów – za, 3 głosy – wstrzymujące (głosowało 9 radnych). 

2. Stanowisko Rady Powiatu w Otwocku z dnia 28.09.2017 r. w sprawie projektowanych 

zmian w zakresie reorganizacji nadzoru budowalnego – pismo do wiadomości – pismo 

stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

3. Podanie z dnia 19.10.2017 r. Pani [usunięto ze względu na prywatność osoby 

fizycznej – art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji 

publicznej (Dz.U. z 2016 r. poz. 1764 z późn. zm.)] w sprawie poprawy stanu drogi 

Wólka Konstancja – Ładzyń – pismo stanowi załącznik nr 23 do niniejszego 

protokołu. 

Przewodnicząca Rady Gminy powiedziała, że pismo jest skierowane do wójta, trzeba 

się zająć sprawą, ponieważ ta droga prowadzi przez las i dzieci mają problemy z dotarciem do 

szkoły. Wnioskująca dzwoniła do mnie dzisiaj i skarżyła się na prace równiarki. 

Radna Uścińska poinformowała, że fundusz sołecki został tam w całości przekazany 

na wysypanie tej drogi destruktem, ale mimo to droga wymaga jeszcze naprawy. Nie ma tam 

autobusu, ponieważ żaden przewoźnik nie chce po takiej drodze podjąć kursu. 

 Przewodnicząca Rady Gminy dodała, że według wyliczeń mieszkańców dzieci 

powinny być dowożone do szkoły z tego terenu przez gminę, ponieważ odległość na to 

pozwala. 

 Wójt Gminy powiedział, że sprawdzaliśmy cennik firm, które mogłyby dowozić dzieci 

do szkoły, najtańsza oferta to ok. 6 tys. zł miesięcznie. Będziemy jeszcze podejmowali próby 

rozwiązania problemu w inny sposób. 

 Radny Kraszewski powiedział, że Wólka Konstancja i Wólka Wybraniecka to małe 

miejscowości i trzeba im pomóc, bo zawsze były zapominane. 

 Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła wójta o plan naprawczy w tej sprawie. 

4. Pismo z dnia 24.10.2017 r. Państwa [usunięto ze względu na prywatność osoby 

fizycznej – art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji 

publicznej (Dz.U. z 2016 r. poz. 1764 z późn. zm.)] w sprawie zainstalowania lamp 

oświetlenia ulicznego w Cisówce – pismo stanowi załącznik nr 24 do niniejszego 

protokołu. 

Przekazanie ww. pisma do wójta gminy. 

5. Wniosek z dnia 26.09.2017 r. Pana [usunięto ze względu na prywatność osoby 

fizycznej – art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji 

publicznej (Dz.U. z 2016 r. poz. 1764 z późn. zm.)] w sprawie udostepnienia 

informacji dotyczących skarg które wpłynęły do rady gminy – pismo stanowi 

załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła radnych o upoważnienie do korespondencji 

z wnioskodawcą, w celu udzielenia mu odpowiedzi. 

Głosowanie: 9 głosów – za (głosowało 9 radnych). 

6. Wezwanie z dnia 23.09.2017 r. Radnego Sylwestra Książek o podjęcie działań 

kontrolnych i dyscyplinujących Wójta Gminy Stanisławów – pismo stanowi załącznik 

nr 26 do niniejszego protokołu. 

Pan Marcin Ciszkowski po zapoznaniu się z treścią ww. pisma zaproponował 

przekazanie pisma do Komisji Rewizyjnej. 

Głosowanie: 9 głosów – za (głosowało 9 radnych). 

 Pan Zygmunt Ochman poinformował, że Komisja Rewizyjna odbędzie się 22 

listopada 2017 r. w godz. 9.00 oraz zaprosił Radnego Książka na posiedzenie. 

 Pan Leon Zdanowicz – Radny Powiatu Mińskiego poinformował o zmianach 

związanych z funkcjonowaniem Szpitala Powiatowego w Mińsku Mazowieckim oraz 

przychodni na ulicy Kościuszki w Mińsku Mazowieckim. Powiedział, że szpital jest cały czas 

modernizowany, ale funkcjonuje, są tylko niewielkie i nieznaczne niedogodności dla 

pacjentów. Następnie zapytał, na jakim etapie jest budowa przedszkola w Stanisławowie oraz 

jak długo będzie trwał jeszcze remont ośrodka zdrowia w Stanisławowie? 

 Przewodnicząca Rady Gminy w sprawie przedszkola odpowiedziała, że trwa realizacja 

projektu, w znacznym stopniu już jest gotowy. W celu dyskusji nad przedszkolem powołany 

zespół, który spotyka się w każdy piątek z projektantem. Dnia 20 listopada 2017 r. o godz. 

16.00 odbędzie się wspólne posiedzenie komisji rady, na którym projektant przedstawi 

wypracowaną przez zespół koncepcję przedszkola. Na wspomnianej komisji wybierzemy 

także zespół, który zajmie się sposobem prowadzenia hali sportowej w Pustelniku. 

 Wójt Gminy w sprawie remontu ośrodka zdrowia odpowiedział, że remont trwa, ale 

ośrodek jest cały czas czynny. My tej inwestycji nie finansujemy, to są prace na koszt 

Centrum. Zorientuję się na jakim etapie są prace. 

Pan [imię i nazwisko usunięto ze względu na prywatność osoby fizycznej – art. 5 ust. 2 

ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2016 r. poz. 

1764 z późn. zm.)] – mieszkaniec gminy zgłosił problem związany z dojazdem do pola 

uprawnego. Powiedział, że drogą prowadzącą do upraw nie da się przejechać nawet 

ciągnikiem, a warzywa gniją na polu. Drogę popsuł ciężki sprzęt podczas inwestycji 

wykonywanej przez elektrownię. Zwrócił się również do Pana Zdanowicza o naprawę rowu 

w Szymankowszczyźnie. Dodał, że nie dba się o rolników. Pan [usunięto ze względu na 

prywatność osoby fizycznej – art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do 

informacji publicznej (Dz.U. z 2016 r. poz. 1764 z późn. zm.)] zażądał dokumentacji 

określającej, na jakiej podstawie Pan [usunięto ze względu na prywatność osoby fizycznej – 

art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. 

z 2016 r. poz. 1764 z późn. zm.)] kupił dworek i inne nieruchomości. Zwrócił również uwagę 

na zły stan rynku w Stanisławowie, poruszył sprawę budownictwa na III klasie gruntów 

rolnych oraz zapytał, czemu do naszych szkół przywożone są warzywa i owoce od 

przedsiębiorstw z daleka, chociaż mogłyby być kupowane od okolicznych rolników? 

 Wójt Gminy powiedział, że sprawdzi jak droga, o której mówi Pan [usunięto ze 

względu na prywatność osoby fizycznej – art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o 

dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2016 r. poz. 1764 z późn. zm.)] wygląda w terenie. 

 Pan Leon Zdanowicz oznajmił, że pierwszy raz słyszy o sprawie rowu 

w Szymankowszczyźnie. 

 Przewodnicząca Rady Gminy w sprawie dworku powiedziała, ze nie zna dokładnie 

sprawy, ale bardzo ubolewa nad jego losem. Byłam pełna nadziei, że po tym jak ktoś go kupi 

to zajmie się jego odrestaurowaniem, a on w niewyjaśnionych okolicznościach spłonął. 
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 Pan [usunięto ze względu na prywatność osoby fizycznej – art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 

września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2016 r. poz. 1764 z późn. zm.)] 

zwrócił uwagę na możliwość zaadaptowania stawu w Rządzy na cele turystyczne, zamiast 

wydawania 5,5 mln zł na halę w Pustelniku. 

 Wójt Gminy poinformował, że koszt hali to ok. 5 mln zł, z czego 1,7 mln zł to 

dofinansowanie. W Rządzy nie ma miejsca na zrobienie plaży, ponieważ działka została kilka 

lat temu sprzedana. 

 Radny Ochman zapytał, czy problem drogi u Pana [usunięto ze względu na 

prywatność osoby fizycznej – art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do 

informacji publicznej (Dz.U. z 2016 r. poz. 1764 z późn. zm.)] da się rozwiązać? Już 

niejednokrotnie mieliśmy do czynienia z takimi sytuacjami, że firmy psują drogi podczas 

inwestycji, a urząd z tym nic nie robi. W Sokólu jest taka sama sytuacja. Nie dopilnowano, 

żeby wykonawcy inwestycji poprawili te drogi, więc teraz musi to zrobić gmina. 

 Wójt Gminy powiedział, że w Sokólu jest już droga poprawiona. 

 Pan Leon Zdanowicz powiedział, że w Rządzy kiedyś chcieliśmy zrobić miejsce 

spotkań dla młodzieży na wodą, ale niestety nikt o to nie dbał. Na tym terenie woda podmyła 

grunty mieszkańców i zażądali za to wysokie odszkodowania. 

 Pan [usunięto ze względu na prywatność osoby fizycznej – art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 

września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2016 r. poz. 1764 z późn. zm.)] 

powiedział, że poprzedni wójt wszystko sprzedał i teraz nie można nic zrobić. 

 Pan [usunięto ze względu na prywatność osoby fizycznej – art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 

września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2016 r. poz. 1764 z późn. zm.)] 

zasygnalizował, że w ośrodku zdrowia był świadkiem sytuacji, w której rejestratorka 

odmówiła wizyty lekarskiej starszemu panu tłumacząc, że nie ma już numerków. Powiedział, 

że Wójt z Zastępcą w sprawie myjni odwołali się od PINB w Mińsku Mazowieckim do 

WINB Warszawy, ponieważ nie chcieli gminy uznać jako stronę. Umowa na obsługę ośrodka 

powinna być podpisana z Centrum na 3 lata, żeby ich sprawdzić, a nie na 10 lat. 

 Wójt Gminy potwierdził fakt odwołania do WINB w Warszawie po to, żeby uznali 

gminę za stronę w postępowaniu i żeby można było Panu pomóc. 

 Pan [usunięto ze względu na prywatność osoby fizycznej – art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 

września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2016 r. poz. 1764 z późn. zm.)] 

powiedział, że remont urzędu kosztuje 1,1 mln zł a na drogi nie ma środków. Najpierw 

powinno się robić ludziom inwestycje, a później urząd. 

 Pan Marcin Ciszkowski powiedział, że do nadzoru wpłynęły dwa jednocześnie 

wnioski i nadzór postanowił o prowadzeniu jednego postępowania. Wójt odwołał się w jednej 

ze spraw, co nie blokuje toku postępowania dla drugiej sprawy. 

 Pan [usunięto ze względu na prywatność osoby fizycznej – art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 

września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2016 r. poz. 1764 z późn. zm.)] 

zażądał, aby rada przekazała 30 tys. zł na naprawę rowów. 

 Wójt Gminy sprostował, że na remont w tym roku wydaliśmy 100 tys. zł i na drogi rok 

jest zaplanowane nie całe 300 tys. zł. Remont był niezbędny, ponieważ obecna instalacja 

elektryczna ulegała częstym awariom psując sprzęt komputerowy. Urząd gminy jest ważny 

dla mieszkańców. Na ośrodek zdrowia podpisaliśmy umowę na 10 tys. zł, ale zawsze 

możemy ją rozwiązać. Sprawa o której mówi Pan [usunięto ze względu na prywatność osoby 

fizycznej – art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej 

(Dz.U. z 2016 r. poz. 1764 z późn. zm.)] jest incydentalna, a tak naprawdę to na ośrodek 

zdrowia jest mniej skarg niż kiedyś. 

 Pani [usunięto ze względu na prywatność osoby fizycznej – art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2016 r. poz. 1764 z późn. 

zm.)] – mieszkanka gminy zabrała głos w sprawie budowy drogi w Retkowie. Na poprzedniej 
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sesji było powiedziane, że gmina dopiero wystąpi o dofinansowanie, a to przedłuży prace. 

Prosimy o zrobienie tej drogi na wiosnę, a później składajcie na dofinansowanie. W projekcie 

drogi nie ma chodników, może niech projektant zaprojektuje również chodniki, a my sobie 

z funduszu sołeckiego je wykonamy. 

 Wójt Gminy powiedział, że droga w Retkowie na pewno będzie zrobiona w przyszłym 

roku. Składamy jej wniosek o dofinansowanie z FOGR – jako wniosek nr 1. 

 Pan Józef Rek – sołtys wsi Retków poprosił o doprojektowanie chodników. 

 Wójt Gminy powiedział, że inwestycja z chodnikiem jest droższa, a teraz wzrosły 

ceny wykonania dróg, mamy jeszcze wiele miejscowości gdzie nie ma dobrej drogi. 

 Przewodnicząca Rady Gminy powiedziała, że słuszną uwagę mają mieszkańcy 

Retkowa, ponieważ będą mogli sobie ten chodnik realizować z funduszu sołeckiego. 

Obrady opuścił Radny Michał Cudny, pomniejszając liczbę radnych do 8 osób. 

 Radny Książek zapytał, jakie były kontrole zewnętrze związane z finansami gminy? 

Dodał, że jak wykonywany jest projekt drogi, to powinny być robione również pobocza, 

chodniki i zjazdy. Poruszył także sprawę własności gruntów w miejscowości Choiny oraz 

realizacji funduszu sołeckiego w tej miejscowości. 

 Pan [usunięto ze względu na prywatność osoby fizycznej – art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 

września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2016 r. poz. 1764 z późn. zm.)] 

zapytał, czemu większość inwestycji w gminie wykonuje jedna firma? 

 Wójt Gminy odpowiedział, że jest wyłaniana w drodze przetargów, my nie mamy na 

to wpływu. 

 Radny Kraszewski zwrócił się do wójta o określenie terminu realizacji progu 

zwalniającego na ulicy Szkolnej w Stanisławowie oraz siłowni zewnętrznej w Stanisławowie. 

 Radna Król zasygnalizowała, że trzeba się określić w powiecie w kwestii 

dofinansowania drogi powiatowej w Sokólu. 

 Wójt Gminy powiedział, że w Sokólu I etap budowy chodnika ma kosztować 200 tys. 

zł i oczekują od nas 100 tys. zł. Będziemy starali się dofinansować w tej kwocie. 

 Pani Hanna Zielińska – sołtys wsi Stanisławów przypomniała, że wnioskowano o 

podświetlony znak na skrzyżowaniu ulicy Wołomińskiej i Warszawskiej w Stanisławowie, 

żeby na przejściu dla pieszych było tam bezpieczniej. 

 Wójt Gminy odpowiedział, że na ostatniej Komisji Społecznej był Pan Mariusz 

Kozera z Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich powiedział, że nam w tej kwestii jak 

i w kwestii światła na przejściu w Pustelniku pomoże, będzie możliwość wykonania światła 

ostrzegawczego – pulsacyjnego. W sprawie progu zwalniającego to był problem z ustaleniem 

jego lokalizacji, zleciliśmy zadanie projektantowi. 

 Pan Andrzej Gałązka – Prezes Gminnego Zarządu OSP RP w Stanisławowie 

podziękował za zwiększenie kwoty ekwiwalentu dla strażaków, przypomniał, że strażacy 

wszystkie te pieniądze przeznaczają na potrzeby jednostki oraz wyraził nadzieję, że 

w perspektywie czasu znów zostanie podwyższony ekwiwalent. Następnie zapytał, jak 

wygląda sprawa obwodnicy Stanisławowa? 

 Wójt Gminy odpowiedział, że planowane było wykonywanie obwodnicy północnej, 

było już wszystko przygotowane, ale niestety nie było zgody wśród mieszkańców, bo 

wszyscy woleli obwodnicę południową. 

 Pan Gałązka stwierdził, że obwodnica północna była niekorzystna dla mieszkańców, 

bo wchodziła w skrzyżowania z czterema drogami. Zarządowi zależało, żeby droga 

wojewódzka nie pokrywała się z krajową i dlatego nie chcieli zgodzić się na obwodnicę 

południową. 

 Wójt Gminy powiedział, że teraz będą budowane dwa ronda i dobrze by było, gdyby 

była w planach też obwodnica, jednak zarząd dalej nie jest zainteresowany obwodnicą 

południową.  
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 Przewodnicząca Rady Gminy zaprosiła wszystkich na gminne obchody 99. Rocznicy 

Odzyskania Niepodległości przez Polskę oraz odczytała program uroczystości. 

 

Ad. 25 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Elżbieta Król – Przewodnicząca 

Rady Gminy podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie XXX Sesji Rady 

Gminy Stanisławów w dniu 9 listopada 2017 r. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował: 

Dorota Jerzak 

Spec. ds. obsługi Rady Gminy 

i działalności gospodarczej 


